
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri SOŠ Senica  
 
Dňa:              10. 2. 2011 
Prítomní:  1. Mgr. Gabriela Portášová 
  2. Elena Hrušecká 
  3. Mariana Vilčeková 
  4. Jaroslava Huttová 
  5. Jaroslav Mišík 
  6. Dominika Jastrábová 
  7. Mgr. Jana Baranovičová 
  8. Magdaléna Sklenárová 
Svoju neúčasť ospravedlnili: RNDr. Ľubomír Parízek 
                                              Ing. Radovan Prstek 
    Ing. Miroslav Púpala    
 
Program: 
1. Predstavenie nových členov Rady školy SOŠ 
2. Správa o výsledkoch hospodárenia k 31.12. 2010 (informuje riaditeľ školy ) 
3. Návrh rozpočtu na rok 2011 (informuje riaditeľ školy ) 
4. Výsledky vykonávania podnikateľskej činnosti školy ( informuje ekonómka školy ) 
5. Informácia o nábore žiakov – študijné, učebné odbory (informuje vedenie školy ) 
6. Schválenie kritérií na prijatie žiakov na štúdium do študijných a učebných odborov 

denného štúdia v školskom roku 2011 /2012 ( informuje vedenie školy ) 
7. Schválenie návrhu na počty prijímaných žiakov ( informuje vedenie školy ) 
8. Informácia o výsledkoch kontroly ŠŠI ( informuje vedenie školy ) 
9. Schválenie návrhu plánu zasadnutí Rady školy na rok 2011 ( informuje predseda RŠ ) 
10. Aktuálne problémy školy 
11. Rôzne 
12. Uznesenie 
13. Záver 
 
 
 
Zasadnutie rady školy otvorila Mgr. Gabriela Portášová, predsedníčka rady školy, ktorá 
privítala prítomných členov rady školy a prizvaných hostí. 
K bodu 1: 
Na základe personálnych zmien TTSK – zriaďovateľa školy k 31.12.2010 sme požiadali 
o delegovanie nových členov do rady školy. Listom TTSK zo dňa 8.2.2011 boli delegované 
do Rady školy pri SOŠ Senica pani Magdaléna Sklenárová a Mgr. Jana Baranovičová, ktoré 
boli členkami rady školy aj doteraz.  
K bodu 2: 
O výsledkoch hospodárenia k 31.12.2010 informovala Mgr. Vlasta Slezáková ekonómka. 
K bodu 3: 
Pani Magdaléna Sklenárová zoznámila prítomných s navrhovaným rozpočtom na rok 2011. 



K bodu 4: 
Výsledkom podnikateľskej činnosti v roku 2011 bol zisk, o skutočnostiach informovala  
Mgr. Vlasta Slezáková ekonómka.  
K bodu 5:  
Mgr. Libuša Orgoníková zástupkyňa pre TV podala informáciu o aktivitách pre spropagova-
nie učebných a študijných odborov našej školy. 
K bodu 6: 
Kritériá pre prijímanie žiakov do študijných a učebných odborov pre školský rok 2011/2012 
predložila zástupkyňa pre TV RNDr. Kruppová. Členovia rady školy hlasovaním tieto kritériá 
schválili. 
K bodu 7: 
RNDr. Gabriela Kruppová zoznámila s navrhovaným počtom prijímaných žiakov do 
študijných a učebných odborov našej školy pre školský rok 2011/2012. Členovia rady školy 
hlasovaním návrh počtu prijímaných žiakov pre šk. rok 2011/2012 prijali. 
K bodu 8: 
S výsledkami kontroly ŠŠI oboznámila Mgr. Libuša Orgoníková. 
K bodu 9: 
Predsedníčka rady školy Mgr. Gabriela Portášová predložila návrh plánu zasadnutí rady školy 
na rok 2011. Členovia rady školy hlasovaním schválili predložený návrh plánu zasadnutí.  
K bodu 10: 
Bez pripomienok. 
K bodu 11: 
Zástupcovia rodičov aj zástupkyňa žiakov sa pochvalne vyjadrili k zlepšeniu podmienok 
vyučovacieho procesu z titulu výmeny okien za plastové, triedy boli vymaľované, v ďalších 
triedach bolo vymenené PVC. Nakúpená bola didaktická technika, ktorá skvalitňuje 
vyučovací proces. Bola zrekonštruovaná budova na Továrenskej ulici pre odborný výcvik 
žiakov viacerých profesií. Priestory sú vybavené novým nábytkom a dovybavené 
zariadeniami potrebnými pre odborný výcvik. 
 
Mgr. Gabriela Portášová dala návrh na prijatie uznesenia o schválení školského poriadku. 
Členovia rady školy hlasovaním školský poriadok schválili. 
K bodu 12: 
Predsedníčka rady školy prečítala návrh na uznesenie zo zasadnutia rady školy. Dala 
hlasovať. Členovia rady školy návrh uznesenia jednohlasne schválili. 
K bodu 13: 
Mgr. Gabriela Portášová predsedníčka Rady školy pri SOŠ Senica poďakovala prítomným 
za účasť a zasadnutie ukončila. 
 
 
V Senici dňa 10.2.2011 
Zapísala:   Elena Hrušecká 
 
                                                                                               Mgr. Gabriela Portášová 
                                                                                                predsedníčka rady školy 


